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در دیدار عضو هیأت مدیره سازمان نظام مهندسی ساختمان فارس با نماینده داراب و زریندشت در مجلس شورای اسلامی مطرح شد؛

اهمیت حمایت مجلس شورای اسلامی در اجرایی شدن قانون بیمه تامین اجتماعی مهندسان
در دیدار عضو هیأت مدیره سازمان نظام مهندسی ساختمان استان فارس با نماینده داراب و زریندشت در مجلس شورای اسلامی به اهمیت حمایت

مجلس در اجرایی شدن قانون بیمه تامین اجتماعی مهندسان تاکید شد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، یاسر پوستفروشفرد، عضو هیأت مدیره سازمان نظام مهندسی ساختمان استان فارس با تاکید بر اینکه
اصلاح قانون بیمه تامین اجتماعی اعضای این سازمان در سطح کشور یکی از مهمترین مطالبات جامعه مهندسی بوده و هست، مطرح کرد: یکی از
دغدغههای مهندسان جوان نسبت به آینده شغلی و حرفهای خود عدم ثبات شرایط اقتصادی حاکم بر جامعه است که انتظار ما از نمایندگان مجلس

حمایت از بهبود نسبی این شرایط است.
وی با اشاره به دیگر دغدغهها و مطالبات جامعه مهندسی، اضافه کرد: عدم تطابق تعرفههای خدمات مهندسی اعلام شده با نرخ واقعی، لزوم داشتن
آرامش و اطمینان در دوران بازنشستگی و همچنین پیگیری و اصلاح قانون بیمه تامین اجتماعی از جمله موارد مهم و مطالبات اساسی جامعه مهندسی
است که مجلس یازدهم نسبت به این موضوع اهتمام جدی دارد و تلاش داریم تا با تعامل و همکاری متقابل با منتخبین خانه ملت به صورت یک

قانون از این جامعه هدف حمایت کنیم.
پوستفروشفرد در رابطه پیگیریهای مطلوب و موثر انجام شده این سازمان در فرآیند وضع قانون بیمه تامین اجتماعی اشاره کرد و گفت: این فرآیند
در ابتدا پس از تهیه و تدوین قانون بیمه تامین اجتماعی مهندسان به کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی ارائه و پس از تصویب در این
کمیسیون، در صحن علنی مطرح و تصویب شد و در حال حاضر نیز جزئیات اجرایی این پیشنهاد به کمیسیون ارجاع گردیده و در حال بررسی است.
این عضو هیأت مدیره سازمان نظام مهندسی ساختمان فارس از مجمع نمایندگان استان خواستار شد: از نمایندگان مجلس به ویژه در فارس انتظار
داریم مسائل مطروحه این سازمان را به منظور کمک و تسهیل در ابلاغ و اجرایی شدن قانون مرتبط با آن در جهت حمایت از مهندسان به منظور برطرف
نمودن یکی از بزرگترین دغدغهها و معضلات این جامعه یعنی بیمه تامین اجتماعی که این مطالبه جزو اهداف و خط مشیهای اصلی و مهم اعضای
هیات مدیره دوره نهم سازمان نظام مهندسی ساختمان استان فارس بوده است را سرعت ببخشند تا بتوانیم با به نتیجه رساندن این مهم در بین جامعه

مهندسی امیدآفرینی کنیم.
محمدجواد عسکری، رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، منابعطبیعی و محیطزیست مجلس شورای اسلامی هم در ادامه با تاکید بر اینکه مجلس یازدهم از
جامعه مهندسی به عنوان افراد متخصص و تأثیرگذار در عمران و آبادانی کشور حمایت خواهد کرد، اظهار داشت: این سازمان نقش بسیار مهمی در
پیشرفت کشور به ویژه در موضوعات عمرانی دارد که اگر به درستی از این تشکیلات حمایت بشود  منافع ملی ما در بسیاری از جنبههای مرتبط به ویژه

کیفیت ساخت و سازها تامین میشود.
عضو مجمع نمایندگان فارس با اشاره به اینکه ارتقاء جایگاه تخصصی و منزلت اجتماعی مهندسان برای ما نمایندگان مجلس بسیار اهمیت دارد، افزود:

مجلس یازدهم به ویژه نمایندگان فارس باید در پیگیری و محقق ساختن مطالبات منطقی مهندسان نیز پیشرو و پیشگام باشند.
وی اضافه کرد: هر چند خدمات مهندسی با تعرفه پایینی ارائه میشود اما باید با رویکرد و نگاه جدیدی که مهندسان جوان با ورود به اعضای اصلی
هیأت مدیره سازمان نظام مهندسی ساختمان فارس به این مجموعه دارند بتوانیم با بکارگیری ظرفیتهای فکری و حمایتهای قانونی در اجرای درست

قانون و آییننامههای اجرایی دولت نیز نتایج امیدبخش و توسعهگرایانهای را برای جامعه مهندسی رقم بزنیم.
عسکری با تاکید بر اینکه اجرای قانون حمایتی بیمه تامین اجتماعی مهندسان میتواند برای جامعه مهندسی امیدآفرین باشد، خاطرنشان کرد: این
قانون در حال حاضر در فرآیند بررسی و اعمال نظرات کارشناسی در کمیسیون اجتماعی قرار دارد که تلاش داریم با همکاری اعضای این کمیسیون با در

اولویت گذاشتن موضوع بتوانیم بخشی از مطالبات جامعه مهندسی را محقق سازیم.
نماینده داراب و زریندشت در مجلس شورای اسلامی در پایان با بیان اینکه شان و جایگاه اجتماعی تمامی حرفهها و صنوف مختلف به ویژه مهندسان
باید حفظ و به صورت مداوم ارتقاء پیدا کند، خاطرنشان کرد: ما در خانه ملت هر ایده و طرحی را که امکان اجرایی شدن آن در کشور وجود داشته باشد
و بتواند فعالیتهای مختلف را نظاممند و در مسیر توسعه قرار بدهد حمایت خواهیم کرد و در چارچوب اصلاح، حذف یا وضع قانون شدن آن قرار

میدهیم.


